
                       
        REPUBLIKA HRVATSKA     
ŠIBENSKO - KNINSKA  ŽUPANIJA 

          
    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/17-01/03 
URBROJ: 2182 /18-01/1-17-15 
Murter,  22. prosinca 2017. 
 

Z A P I S N I K 
 

sa  9 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 22. prosinca 2017. godine 
sa početkom u 18,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Ivana Juran Magdić, Ivana 

Drescher, Mateja Bašić, Maja Barešić, Enio Turčinov, Milan Ježina, Joso Mudronja, Ana Begić. 

Odsutni: Vladimir Turčinov-opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Melanija Turčinov Rameša-

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, Vesna Juran-djelatnica OMK, 

Mirna Donđivić-djelatnica OMK, Luka Ježina-djelatnik OKM, Mirjana Jakovljević-djelatnica 

OMK, Petar Ježina-direktor komunalnog društva Murtela d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 

vijećnika nazočno deset vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Venčoslav Skračić: ja bi pitao direktora komunalnog poduzeća da nam malo prezentira svoje 

prve dane u komunalnom društvu. 

Petar Ježina: situacija i nije onako kako se očekivala, malo je i lošija. Račun je blokiran prva tri 

tjedna dva puta. Dug Murtele prema ostalima je milijun i dvjesto pedeset tisuća kuna. Murtela 

ima potraživanja ima negdje oko milijun i šesto tisuća kuna, s time da je osamsto tisuća kuna 

išlo u zastaru. Što nije naplaćeno ili od firmi koje su ugašene. Tako da očekivamo tih osamsto 

tisuća kuna. Poslane su ovrhe, tako da bi to trebalo krenuti kroz prvi, drugi mjesec. Sta se tiče 

stanja voznog reda kamioni su relativno u dobrom stanju, osim multicara gdje se išla dizalica i 



sad kad ga odvedemo na popravak znati ćemo stvarni trošak. Dizali nam treba par puta na 

godinu pa ćemo vidjeti što ćemo sa time. Bila je akcija čišćenja skladišta bilo je 20 kamiona 

smeća, sad će se postaviti rasvjeta i kabeli jer nisu bili uvjeti za rad. Šta se tiče same dvorane, 

tamo još nisam bija, znači hladan pogon sa dvije radnice oko 300.000 godišnje, a zarada same 

dvorane je negdje oko 100.000 kuna, znači gubitak dvorane je negdje oko 200.000 kuna. To je 

kratko izvješće. Što se tiče planova, radi se odluka o sortiranju smeća po novom zakonu, koja 

će se uskladiti sa odlukom o komunalnom redu. Formirati će se i cjenik i to mora biti gotovo 

do 31.1. napravljen je nacrt plana gospodarenja  otpadom, još ima nekih stavki koje se moraju 

izmijeniti. U samoj radionici nije bilo dvije kosilice i dvije pile, tako da je 65.000 kuna potrošeno 

na razno radni alat i sprave za rad jer se očekuje da radnici rade, a nema se sa čime raditi.  

Venčoslav Skračić: čiji je ono stroj kod škole?  

Edo Juraga: od Milovca. 

Petar Ježina: s time da i kombinirka ne radi, ali sve će se doznati u sljedećem izvješću.  

Toni Turčinov: ja bi ukratko pročitao ono što se radilo prošlu godinu. Da vidimo da se radilo i 

da su sva naša nastojanja da ovo pokrenemo da idemo na dimenziju više i da su neka 

povećanja opravdana.  

 modernizirana javna rasvjeta - zamijenjeno 75 postojećih svjetiljki i nanovo osvjetljeno 
nekoliko ulica 

 asfaltirana ulica Murterskih iseljenika i Put Goričin, požarni put do plaže Podvrške, dio 
ceste do kampa Slanica, dio ceste na Jersanima 

 uređeno preko 10 km poljskih putova. Instalirana biciklistička signalizacija. Izrađena 
nova info karta sa svim murterskim atrakcijama. 

 uređena plaža Luke 
 uređeno dječje igralište na plaži Luke 
 osiguran sredstva za izgradnju 2. faze plaže Luke 
 uređena plaža Podvrške 
 uređena plaža za kućne ljubimce 
 uređene rivice na Školjiću 
 održana velika akcija čišćenja Školjića 
 uređen i svečano otvoren Trg Rudina 
 uređenje arheološke plaže na Gradini te izrađeno idejno rješenje arheološkog parka 

Colentum. Izrađen konzervatorski elaborat. Izvršena opsežna arheološka istraživanja 
rimske vile. Odrađeni konzervatorski radovi u iznosu od 50ak tisuća kuna. Postavljene 
nove info table na cijelom poluotoku Gradina. 

 osiguran rad 15 djelatnika NP Kornati na suhozidu na arheološkoj plaži na Gradini 
 uređena i otvorena Zavičajna zbirka Marka Mudronje Repca 
 Akcija čišćenja vojnog kompleksa na Raduču i postavljanje info table 
 interventna sanacija odlagališta Hripe 
 uređenje fasade ambulante, apartmana na katu te parkića i prostora ispred zgrade 
 uređeni uredi za udrugu Argonauta i preseljena udruga Argonauta 
 sanacija odlagališta građevinskog otpada kod škole 



 usvojen službeni grb i zastava općine, instalacija oglasnih ploča, tabli dobrodošlice, 
jarbola sa zastavama te izrada idejnog rješenja unutrašnjosti općinske zgrade 

 kućica vrata Kornata na zagrebačkom adventu 
 organizacija murterskih baka 
 sudjelovanje u organizaciji Dana latisnkog idra konkretno murterske noćne rapsodije 

te humanitarne izložbe 
 suorganizacija trail utrke u sklopu otočne zimske trail lige 
 priveden je kraju proces izrade i usvajanja Strateškog plana razvoja općine 
 usvojene nove izmjene i dopune prostornog plana uređenja općine 
 predana aplikacija za izgradnju kanalizacije 
 odobren projekt uređenja posjetiteljskog centra Kornata u prizemlju općinske zgrade 

te Vruljama na Kornatu - projekt Rediviva Kurnata 
 povećana naknada za novorođenu djecu 
 dodijeljene stipendije 
 sanirana zgrada starog dječjeg vrtića 
 izrađen glavni projekt za stazu preko polutoka Crnikovac 
 odabrana konzultantska firma za razvoj projekta valorizacije kompleksa na Raduču te 

osmišljen koncept novog integralnog projekta Jadranski centar za održivi razvoj otoka 
i priobalja 

 osigurana sredstva za izradu projektne dokumentacije za izgradnju reciklažnog dvorišta 
 osigurani preduvjeti za puštanje u pogon solarne elektrane na krovu općinske zgrade 
 započeti pregovori o proširenju lučkog područja na prostoru uvale Hramina 
 dogovorena izrada programa i projektnog zadatka za izradu idejnih rješenja uređenja 

obale Murterski škoji s arhitektom Nikom Bašićem. 
 osigurana sredstva za izradu dokumentacije za izgradjnu kružnog toka na križanju 

Murter-Betina 
 održan Festival hrvatskog otočnog proizvoda 
 potpomognut rad mnogih sportskih klubova te kulturnih udruga u Murteru 
 financirani mnogi veliki koncerti tijekom ljetnog programa 
 uređene mnoge zelene površine u mjestu, instalirane murterske klupe po mjestu 
 započeto veliko čišćenje Gradine i murterskog polja 
 na 6 mjeseci zaposleno 9 djelatnika na javnim radovima koji će čistiti razne lokacije u 

Murteru 
 izrađen glavni projekt za izgradnju novog dječjeg vrtića i jaslica Murter te riješeno 

imovinsko pravno pitanje 
 izmjera otok Murtera, da riješimo imovinsko pravna pitanja 

htio sam ovo iznijeti  jer mislim da svako dizanje cijena je opravdano radom koji smo odradili 

i ovo neće biti prvo dizanje cijena, dolazi nam smeće, dolaze različite naknade, ako mislimo da 

nam Murter ide dalje i ako mislimo raditi ono što mislimo onda moramo čvrsto zauzeti jedan 

stav i sa tim stavom izaći pred javnosti. Ja sam spreman i svjestan  sam posljedica koje nas 

mogu dočekati za par godina, ali ako ćemo se uhvatiti u koštac sa problemima onda ga 

moramo riješiti a ne da se gura pod tapet. Znam da nam zadatak nije lagan, ali očekujem od 

vas podršku i suradnju u ove tri godine i mislim da ćemo mi to riješiti. Biti će malo negodovanja 

ali mislim da smo dobra ekipa i da ako nastavimo ovako raditi i održavati vijeća na ovoj razini 

da možemo puno toga napraviti.  



Mateja Bašić: imam pitanje u vezi pontona, da li se on otkupija ili još plaćamo? 

Toni Turčinov: mi imamo platiti još jednu ratu koja nam je ostala, to smo stavili u rebalans.  

Mirna Donđivić: mislim da smo mi to platiti 205.000 kuna, mi nismo ni znali, pa su oni nama 

poslali za još jedno tromjesečje da smo dužni još 33.000 kuna. A prije toga je otkupljen cili 

ponton i plaćen.  

Venčoslav Skračić: što je sa zgradom di je skladište od Murtele? 

Toni Turčinov: ta zgrada se nalazi na pomorskom dobru i dodijeljena je Murteli kao neka 

koncesija. Ali to je pomorsko dobro i nije naše vlasništvo.  

Venčoslav Skračić: ako nemamo više pitanja krenimo na dnevni red. 

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
4. Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje  2018. 

– 2020. godine, 
5. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine 

Murter-Kornati za 2018. godinu, 
6. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 

2018. godinu, 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
9. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 

za 2018. godinu, 
10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
11. Prijedlog Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 

Načelnik Općine Murter-Kornati predložio je nadopunu dnevnog reda:  

12. Prijedlog Odluke o kupnji ½ dijela nekretnine kat. čest. 1923/3 Z.U. 2843 K.O. Murter-
Betina u površini od 728 m2, te nekretnine kat. čest. 7479 Z.U. 2841 K.O. Murter-Betina 
u površini od 342 m2 
 
 

•  Dnevni red sa dopunom prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

 



1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 
• Zapisnik sa 8. sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

2. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je  
  JEDNOGLASNO. 
 

3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu   
   prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

4. Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje  
2018. – 2020. godine 
 
• Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za razdoblje  
   2018. – 2020. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

5. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine  
   Murter-Kornati za 2018. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

6. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu 
 
• Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za  
  2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen  
   je JEDNOGLASNO. 
 
 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. godinu  
   prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

 



9. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-
Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter- 
  Kornati za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 

 Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 
zgrada u prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO. 

 

11. Prijedlog Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju 
uvjeta boravka turista na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 
• Prijedlog Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta  
   boravka turista na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je  
   JEDNOGLASNO. 
 

12. Prijedlog Odluke o kupnji ½ dijela nekretnine kat. čest. 1923/3 Z.U. 2843 K.O. Murter-
Betina u površini od 728 m2, te nekretnine kat. čest. 7479 Z.U. 2841 K.O. Murter-
Betina u površini od 342 m2 
 
• Prijedlog Odluke o kupnji ½ dijela nekretnine kat. čest. 1923/3 Z.U. 2843 K.O.   
   Murter-Betina u površini od 728 m2, te nekretnine kat. čest. 7479 Z.U. 2841 K.O.  
   Murter-Betina u površini od 342 m2 prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 
Sjednica Općinskog vijeća završena je u 19,20 sati. 
 
 
Zapisničar:       Predsjednik: 
 
Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 

 

 

 


